
Beste leden van NOC*NSF, 

Het is met grote trots dat ik namens de gehele Nederlandse Vechtsportbond u deze 

motivatiebrief doe toekomen, samen met de benodigde documenten voor de 

aanvraag van het aspirant-lidmaatschap van de NVB bij NOC*NSF. 

Onze vechtsporten – kickboksen, Muaythai en MMA – brengen elke week 300 tot 400 

duizend mensen in beweging. In de ring, in de kooi, op de mat of gewoon bij een 

cardioklasje om aan je conditie of je gewicht te werken. Grote evenementen trekken 

vele tienduizenden betalende bezoekers en miljoenen tv-kijkers. En in totaal worden 

er in Nederland jaarlijks minimaal 250 evenementen in onze sector georganiseerd.  

Nederland heeft een lange en grote traditie op het gebied van onze sport. Vechters 

maken al decennia wereldwijd furore, trainers worden de hele wereld overgevlogen 

om wereldtoppers te begeleiden en gyms in Nederland worden bezocht als 

wedstrijdvoorbereiding voor vechters uit alle windstreken. Maar de eerlijkheid gebiedt 

te zeggen dat de organisatiegraad van onze sport lang achterbleef bij onze sportieve 

prestaties.  

Versnippering over meer dan tien verschillende bonden, alleen in het kickboksen al, 

zorgde jarenlang voor gebrekkige professionalisering, moeizame communicatie en 

een ingewikkeld te vinden aanspreekpunt voor onder meer nationale en lokale 

overheden, sponsoren en partners waarmee we onze maatschappelijke impact 

kunnen vergroten. Wij hebben de hoop – en zullen er alles aan doen – dat de 

oprichting van de NVB hier verandering in brengt.  

Wij hopen de passie voor onze sport ook mee te brengen naar NOC*NSF. Onderdeel 

worden van de Olympische familie is een lange en nadrukkelijke wens van mensen 

die al lang actief zijn in onze sector. Niet eens alleen vanwege formele voordelen, 

maar vooral ook als erkenning voor de sport en onze sporters.  

In de vele bijlagen die bij onze aanvraag horen leest u onder meer een ambitieus 

plan om een grote sportbond te worden en om aan de mondiale wereldtop mee te 

blijven doen. Maar dat is ondergeschikt aan ons eigenlijke doel. Wij geloven dat 

vechtsporten – mits gedoceerd door goed opgeleide professionals – een 

ongelooflijke maatschappelijke meerwaarde kunnen hebben. Menig dojo laat dit nu al 

zien. Maar de erkenning van NOC*NSF dat de Nederlandse Vechtsportbond de 

aangewezen partner is om zaken mee te doen op dit gebied, zou betekenen dat 

onze maatschappelijke impact nog veel groter kan zijn dan die nu is.  

En we kunnen niet wachten om daarmee aan de slag te gaan! 

Volgens ons ligt er een mooie stapel aan concrete ambities om ervoor te zorgen dat 

over een paar jaar niet alleen de vechtsporten er beter voor staan, maar ook de 

gehele Olympische familie, juist vanwege het toelaten van de NVB.  

We kijken er naar uit om samen met u de ambitieuze doelen die we onszelf gesteld 

hebben in de Sportagenda 2032 waar te maken. Het sportiefste land ter wereld 



verdient een sterke en goed georganiseerde vechtsportsector. Het is onze missie om 

een veilige en toegankelijke sport voor iedereen te stimuleren, te promoten en te 

organiseren. Daar mag u ons op afrekenen.  

Met strijdbare groet, en zoals ze dan bij ons zeggen: Osu! 

 

Peter Kwint 

Voorzitter NVB 

 

 


